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 PROTOKOLL 7/2008 

 Sammanträdesdag 1(6) 

 Tisdag 13 maj 2008 

 

 

 

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ingrid Dalén Jan Lamby 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Ingrid Dalén (HSO/FUB) 

Vice ordförande Jan Lamby (HSO/HRF) 

Ledamöter Anna Källström (HSO/R) 

 Göran Gustafsson(SRF) 

 Berit Hindersson(HSO/FHLIS)

 Amir Amirriazi (DHR)  

Inger Svedmyr 

(HSO/Elöverkänsligas före-

ning) 

 

  

 

Dessutom närvarade föredragande handläggare samt Maria Stigle och 

Petra Berglund från Trafikkontorets nämndsekretariat 

  

 

   

§  1 Fastställande av dagordning 

Efter tillägg under punkten Rapporter och Övriga frågor 

kunde dagordningen godkännas. 

 

§ 2 Stadsbyggnadsnämndens tertialrapport nr 1 

 Föredragande: Ekonomichef Kristina Larsson 

 

Ekonomichefen gick helt kort igenom tertialrapporten där det 

framgick att kontoret håller budget och man har utfört det 

som är utlovat. 
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Rådet konstaterade att då handläggningstiden är ytterst kort 

så accepterar rådet att få handlingarna med kort varsel. 

 

Ekonomichefen återkommer till rådet innan verksamhetspla-

nen och 3-års budget ska till nämnden. Har rådet frågor om 

tertialrapporten återkommer ekonomichefen gärna. 

 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 5/2008 och nr 6/2008 vilka la-

des till handlingarna. 

  

§ 4  Inkomna protokoll/skrivelser 

  

  Anmäldes följande inkomna protokoll vilka lades till hand-

lingarna: 

1. Protokoll nr 5/2008 från kommunstyrelsens handikappråd 

2. Protokoll nr 6/2008 från kommunstyrelsens handikappråd 

3. Protokoll nr 3/2008 från handikapprådet för Trafik- och 

renhållningsnämnden och Stockholm Parkering 

4. Protokoll nr 4/2008 från handikapprådet för Trafik- och 

renhållningsnämnden och Stockholm Parkering 

 

Inga skrivelser av intresse för rådet har kommit till stads-

byggnadskontoret sedan förra mötet.  

 

 

  

§ 5 Exploateringsnämnden 

Ordföranden har som vanligt gått igenom dagordning och 

tjänsteutlåtanden till kommande sammanträde samt föregå-

ende protokoll. Ordföranden ansåg inte att något av principi-

ellt intresse fanns att redovisa. 

 

Ordföranden informerade om att hon kontaktat Björn Ceder-

qvist, samordnare för tillgänglighetsfrågor i Hammarby Sjö-

stadsprojektet och bett honom ordna ett möte med handi-

kapprådens referensgrupp. Anledningen var den lägesrapport 

som projektledaren hade lämnat till exploateringsnämnden 

nyligen. 

 

  

§ 6 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för Guld-

fågeln 1 m m, Snövitsvägen 7 i stadsdelen Smedslätten 

och Äppelviken, S-Dp 2007-36740-54   

Föredragande: Anna Forsberg  



   (6) 

 

3 

 

Handikapprådet anförde som svar på remissen och inför den 

fortsatta plan- och byggprocessen: 

 

Rådet förutsätter att terrasserna görs tillgängliga enligt SBN:s 

beslut den 30 november 2006. 

 

Rådet konstaterar att lösningen för sophantering är ett avse-

värt avsteg från stadens norm. Rådet anser att sophanteringen 

bör utformas på ett sådant sätt att både hushållssopor och 

skrymmande avfall (grovsopor) kan lämnas i utrymmen som 

nås via inomhusförbindelse utan nivåhinder och hinder i 

form av tunga dörrar. Soprummen ska vara användbara för 

personer med nedsatt rörelse- och orienteringsförmåga eller 

andra funktionsnedsättningar. 

 

Källsorteringsbehållare bör inte vara belägna längre bort än 

30 m från entrén och ska placeras på så sätt att man naturligt 

passerar platsen. Hela anläggningen ska vara fullt tillgänglig 

för alla, enhetliga symboler och punktskrift på kärl. Kärlen 

ska ha samma placering efter varje tömning för att underlätta 

användbarheten för personer med nedsatt orienteringsförmå-

ga. 

 

Rådet önskar att handikapprådet för Trafik- och renhåll-

ningsnämnden tar upp samt bevakar frågan i Trafik- och 

Renhållningsnämnden. 

 

Rådet förklarade paragrafen omedelbart justerad. 

 

  

 

§ 7 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för  Kam-

pementsgatan m m. (f.d. Kampementsbacken 2 och 3) i 

stadsdelen Ladugårdsgärdet, S-Dp 2002-11652-54 

Föredragande: Susanna Stenfeldt 

 

Handikapprådet anförde som svar på remissen och inför den 

fortsatta plan- och byggprocessen: 

 

I planen kommer man att använda förgårdsmark till bebyg-

gelsen. Rådet anser att användandet av förgårdsmark inte får 

försämra möjligheterna till handikapplatser inom 10 m från 

entréer till befintliga eller nybyggda hus. 
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Rådet är negativt till etagelägenheter, eftersom de är olämp-

liga som bostäder för hushåll med rörelsehindrade familje-

medlemmar. Om de ändå byggs, ska det finnas möjlighet att 

installera inomhushiss (vertikalhiss) med bibehållen god 

planlösning. 

 

Rådet tolkar handlingarna så att terrasserna görs tillgängliga 

enligt SBN:s beslut den 30 november 2006. 

 

Rådet rekommenderar soprum i entréplan och att sophanter-

ingen bör utformas på ett sådant sätt att både hushållssopor 

och skrymmande avfall (grovsopor) kan lämnas i utrymmen 

som nås via inomhusförbindelse utan nivåhinder och hinder i 

form av tunga dörrar.    

 

Rådet har inga invändningar mot att rummet för rullstolar är 

beläget 1 tr. ned under förutsättning att det finns hiss. 

 

  

Paus 

 

  

§ 8 Inbjudan till Översiktsplan för Nationalstadsparken   

Föredragande: Cristina Björn 

 

Cristina Björn åtog sig att påpeka vikten av att Kungliga 

Djurgårdsförvaltningen och Länsstyrelsen beaktar tillgäng-

lighet för funktionshindrade i skötsel-, vård- och utveck-

lingsplaner. 

 

Rådet gav ordföranden och vice ordföranden i uppdrag att 

vid kommande möte med förvaltningschef Ingela Lind aktua-

lisera frågan om hur handikapprådet ska kunna komma in 

och delta i det fortsatta arbetet med skötsel-, vård- och ut-

vecklingsplanerna. 

 

Rådet kommer även att i mötet med förvaltningschef Ingela 

Lindh ta upp frågan om att få till stånd bildandet av tvär-

grupp bestående av olika berörda handikappråd. 

 

 

 

§ 9 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för del av 

kvarteret Tegeludden, i stadsdelen Ladugårdsgärdet, S-

Dp 2007-38468-54 

Föredragande: Karl-Johan Dufmats 
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Handikapprådet anförde som svar på remissen och inför den 

fortsatta plan- och byggprocessen: 

 

Sophanteringen bör utformas på ett sådant sätt att både hus-

hållssopor och skrymmande avfall (grovsopor) kan lämnas i 

utrymmen som nås via inomhusförbindelse utan nivåhinder 

och hinder i form av tunga dörrar. Soprummen ska vara an-

vändbara för personer med nedsatt rörelse- och orienterings-

förmåga eller andra funktionsnedsättningar. 

 

Källsorteringsbehållare bör inte vara belägna längre bort än  

30 m från entrén och ska placeras på så sätt att man naturligt 

passerar platsen. Hela anläggningen ska vara fullt tillgänglig 

för alla, enhetliga symboler och punktskrift på kärl. Kärlen 

ska ha samma placering efter varje tömning för att underlätta 

användbarheten för personer med nedsatt orienteringsförmå-

ga. 

 

Rådet är negativt till etagelägenheter, eftersom de är olämp-

liga som bostäder för hushåll med rörelsehindrade familje-

medlemmar. Om de ändå byggs, ska det finnas möjlighet att 

installera inomhushiss (vertikalhiss) med bibehållen god 

planlösning. 

 

Eftersom terrasserna är den enda uteplatsen ska terrasserna 

göras tillgängliga enligt SBN:s beslut den 30 november 2006. 

 

Rådet anser att nätstationen måste avvecklas innan bostäder-

na tas i bruk. 

 

§ 10 Yttrande över Remiss av Boverkets rapport om Tydligare 

bestämmelse om enkelt avhjälpta hinder. 

  

Rådet godkände ordförandens förslag till skrivelse 

”Yttrande över Remiss av Boverkets rapport om Tydligare 

bestämmelse om enkelt avhjälpta hinder” . Rådet beslutade 

att skicka skrivelsen till Stadsbyggnadsnämnden (efter en 

mindre ändring). Bifogas. 

 

 

§ 11 Ärenden tagna på delegation 

 Anmäldes delegationsärenden, vilka lades till handlingarna. 
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§ 12 Rapporter 
  

Inga rapporter har kommit till stadsbyggnadskontoret sedan 

rådets senaste möte. 

 

  Remisser 

 

Inga remisser har kommit till stadsbyggnadskontoret under 

perioden.  

 

    
 

§ 13 Övriga frågor 

Sekreteraren fick i uppdrag till nästa råd att bjuda in  hand-

läggaren av bygganmälan i ärendet ”Konferensbyggnad på 

Puckeln” . 
 

  

 

 Mötet avslutades kl. 16.30 

 

 

  Vid protokollet 

 

 

  Anita Westergren 


